
Till Kulturnämnden 
 
Biblioteken i Nacka föreslår att avgiften för hyra av vuxenfilm tas bort. 
 
 
 
 
För snart tre år sedan initierades förslaget av Dieselverkstadens bibliotek AB. De tre 
kommunala biblioteken ansåg att filmintäkterna var viktiga i deras budget och valde att inte 
stödja förslaget. 
Förslaget blev en tjänsteskrivelse (KUN 2016/59) men kulturnämnden beslutade att 
bordlägga ärendet. 
Idag är frågan än mer aktuell då möjligheten att gratis ladda ner filmer från våra hemsidor 
finns men kostnaden för att låna en vuxenfilm på biblioteken kostar fortfarande 20 kr. 
Vi ser alla medier på biblioteken oavsett publiceringsform som likvärdiga och det är 
användaren som väljer vilken medietyp som ska lånas. Avgifter på medier hindrar 
användarnas fria tillgång till bibliotekens medieresurser. 
Vi ser det här som en demokratifråga för de som väljer att låna en film på biblioteket då de 
som laddar ner filmen ser den gratis, men den som hyr filmen betalar 20 kr. 
I våra ”nollhindrande bibliotek” har vi investerat i teknik som möjliggör för användaren att 
låna och lämna medier själva. Att hyra en film innebär att betalning ska göras till 
bibliotekspersonalen. 
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